
Z A P I S N I K 

 

sa sjednice Izvršnog odbora Odbora sudaca Hrvatskog konjičkog saveza održanog 

10. studenog 2015. godine (utorak) u organizaciji predsjednice Odbora sudaca, 

gđe. Selanec u 16:30 sati, u prostorijama Hrvatskog konjičkog saveza, Dom 

Sportova, Zagreb, Trg Krešimira Ćosića 11. 

 

Trajanje sastanka: 1 ½ sat 

Dnevni red: 

1. Aktualna problematika 

2. Izvješće predstavnika sudaca HKS-a sa sastanaka IO HKS-a 

3. Godišnji plan rada za 2016. godinu 

4. Stažiranje za suce i organizacija ispita 

5. Razno  

 

NAZOČNI: 

Smiljka Selanec,predsjednica odbora i predstavnica sudaca za daljinsko jahanje 
 
Mladen Brezić, predstavnik sudaca u IO HKS-a 
 
Sanja Olujić, predstavnica sudaca za dresurno jahanje 

Latica Ivković, predstavnica sudaca za preponsko jahanje i tajnica odbora 
 

Gđa. Selanec, predsjednica Odbora, srdačno je pozdravila prisutne i time otvorila 

sastanak uz predstavljanje dnevnog reda u 5 točaka. Nastavno na novosti u ovoj godini 

daje se na znanje neopoziva ostavka gđe. Mirjane Baban na rad u IO Odbora sudaca te je 

IO Odbora sudaca jednoglasno potvrdio gospodina Ivicu Bogadi-a za člana IO Odbora 

sudaca HKS-a.  

Prvu točku dnevnog reda otvara g. Brezić te napominje kako je potrebno poraditi na 

Pravilniku preponskog jahanja gdje još uvijek postoji niz nelogičnosti i nejasnoća npr. 

nastupi jahačica u kategorijama i amazonki i amatera. Potrebno je kontaktirati Odbor za 

prepone i predložiti usklađivanje za sljedeću sezonu. Gđa. Selanec nadovezuje se sa 

informacijom da smo dobili dopis da se  Opći pravilnik mora uskladiti sa novim Statutom 

HKS-a  te da će se Pravilnici svih odbora morati uskladiti sa Statutom i Općim 



pravilnikom. Uredu HKS-a proslijeđen je prijedlog Pravilnika Odbora sudaca HKS-a. Gđa. 

Olujić izvještava da je dobila informacije da se pojedinci pitaju po kojem ključu su 

odabrani kandidati za FEI Level 1 jer nisu odabrani prema listi kandidata koji se za 

edukaciju predbilježuju godinama. G. Brezić komentira ključ odabira kandidata te navodi 

kako su se birali kandidati koji „žive i rade s konjima“ te da nema prostora za 

nezadovoljstvo jer će edukacija biti i dogodine.  

Na pravilniku dresurnog jahanja radi g. Valuh, izmjena će svakako biti i usvojit će se novi 

raspored sjedenja pri suđenju kategorije mladih konja. Posebna napomena dana je 

gđama. Polgar i Ljubić koje su dužne održati prezentaciju nastavno na pohađane 

edukacije u inozemstvu. Izražava se nezadovoljstvo Savezom koji je odbio prijedlog 

edukacije u Rimu (EEF Dressage seminar) za koju je isti odgovorio da nema financijskih 

sredstava za predloženo. Dodatno je zanimljiva činjenica da je sredstava na raspolaganju 

bilo za organizaciju FEI Solidarity Model-a (u organizaciji g. Valuha) koji se održao 16. i 

17.9. a troškovi istog iznosili su 3.150,00 kuna. Za taj trošak nije se znalo i sukladno 

tome za edukaciju u Rimu logično nema sredstava što smatramo nekorektnim.  

Aktualni status u zaprežnoj disciplini je zadovoljavajući,  disciplina je aktivna i u CC-u i 

na DP-u, novi predsjednik je g. Bogadi.  

Najlošija situacija apsolutno je u disciplini daljinskog jahanja gdje postoje učestale žalbe 

i neslaganja između članova, g. Kovačić podnio je ostavku te je imenovan VD 

predsjednika. U disciplini se također nerealno prikazuju ostvareni rezultati. Nastavno na 

zaprimljenu žalbu na sudačku odluku u Tinjanu, u Finalu CC kupa u daljinskom jahanju, 

žalbu će riješiti Odbor za daljinsko jahanje sukladno Općem pravilniku. 

Izvješće predstavnika sudaca HKS-a sa sastanaka IO HKS-a podnosi g. Brezić koji navodi 

kako nema posebnih novosti niti izmjena. Gđa. Selanec napominje kako treba omogućiti 

online ispunjavanje sudačkog izvješća ali i objavu izvješća sa sastanaka IO HKS-a jer isti 

nisu dostupni. Gđa. Selanec smatra da suradnja sa g. Brezićem nije zadovoljavajuća jer 

nema povratnih informacija o odlukama sa sastanaka IOHKS-a, a naročito nije 

proslijeđena informacija da je na dnevnom redu IOHKS-a bila točka o radu Odbora 

sudaca HKS-a  za koju nije ni znala a za istu je primila kritike. G. Brezić izvještava kako je 

kritika dana na činjenicu da se ne održavaju edukacije i da nema aktivnosti u radu 

Odbora sudaca. Predlaže da održimo sastanak čim na snagu stupe novi pravilnici kako bi 

na licu mjesta zajedno prokomentirali izmjene i tumačenje nove verzije pravilnika. Gđa. 

Selanec smatra da je to uloga Odbora za edukaciju na što g. Brezić odgovara kako oni 

mogu pripomoći ali da je edukacija za suce naša obveza. Gđa. Selanec predlaže da gđa. 

Olujić pripremi dugo očekivanu edukaciju   za dresurnu disciplinu sa čime se gđa. Olujić 

slaže i predlaže termin u prosincu. Gđa. Olujić dodaje da je potrebno poraditi na 

interakciji FEI sudaca i stewarda koji bi se trebali naći 2 puta godišnje i razgovarati sa 

organizatorima natjecanja sa ciljem unaprjeđenja kvalitete disciplina. Izražava važnost 

poštivanja kodeksa sudaca, posebice na područjima odijevanja i pravila ponašanja.  



U 2016. godini izgledno je da ćemo imati 2 nova suca; g. Valuha i gđu. Cigit. Gđa. Olujić i 

g. Brezić pripremit će pitanja za ispite te praktično polaganje koji će biti što se 

preponske discipline tiče tijekom zimskih mjeseci na natjecanju u hali dok će polaganje 

za dresurnu disciplinu biti održano na prvom dresurnom natjecanju u Zagrebu. 

Godišnji plan za 2016. godinu uz osnovnu djelatnost Odbora sudaca HKS-a  - suđenje na 

natjecanjima u konjičkom sportu obuhvatit će ispite za nove suce, monitoring mladih 

sudaca sa ciljem unapređenja sustava te osiguravanje sredstava za edukacije u 

inozemstvu za sve kategorije.  

Posebna opaska dana je na nepoštivanje Kodeksa ponašanja natjecatelja u disciplini 

preponskog jahanja koji redovito ne odjašu počasni krug prilikom dodjele nagrada što se 

smatra povredom Kodeksa i direktnim nepoštivanjem ostalih natjecatelja, službenog 

osoblja i publike. Predlaže se uvođenje kazne za navedeno.  

Potrebno je ažurirati sudačku dio stranice HKS-a. 

 

Gđa. Selanec završava sastanak sa informacijom kako je potrebno sastati se cca 20tak 

dana prije Izborne skupštine HKS-a kako bi potvrdili kandidature.  

 

 

 

Zapisnik sastavila:          

Latica Ivković 
Tajnica Odbora sudaca HKS-a    


